

AUTHORISATION FOR THIRD PARTY TO OPERATE ACCOUNT

Date :

To : Public Securities Limited
Room 1101-3, Wing On House
71 Des Voeux Road, Central,
Hong Kong.

From : _____ [Identity Card / Passport No. _____ ()]
(Cash / Margin Account No. _____)

With reference to the Account operated and maintained by me/us with you, I/we hereby authorize Mr./Ms. _____ [Identity Card / Passport No. _____ ()] to give oral, telephone or written instructions relating to dealing in securities only for and on my/our behalf with immediate effect/effect from _____.

I/We also agree that any such instruction of the Transaction shall be deemed to be my/our instructions and shall be binding on me/us.

I/We further agree to be fully responsible for any acts or omissions of the Authorized Person and to keep you fully indemnified against all losses or damages which you may suffer or incur as a result of such acts or omissions.

This authorization may be revoked by giving you written notice at your address specified above. Such notice shall take effect upon the expiry of two weeks from the date of your actual receipt of such notice.

I/We understand that this authority shall be deemed to be renewed on a continuing basis without my/our written consent if you issue me/us a written reminder at least 14 days prior to the expiry date of this authority, and I/we do not object to such deemed renewal before such expiry date.

This letter has been explained to me/us and I/we understand the contents of this letter.

Thank you.

Signed by Account Holder :

Signed by Authorized Person :

Signature(s)

Signature(s)

Note : A certified copy of the Authorized Person's ID Card/Passport and Correspondence Address Proof within 3 months are attached with this Authorization Letter.

授權第三者操作本人(等)之戶口

日期：

致：大眾証券有限公司
香港中環德輔道中 71 號
永安集團大廈 1101-3 室

關於： 戶口名稱 _____
現金/保證金戶口號碼 _____
身份證/護照號碼 _____

有關本人(等)上述在 貴公司操作及持有之帳戶，本人(等)特此授權人： _____
〔身份證/護照號碼： _____〕代本人(等)帳戶發出口頭、電話或書面指示（只限於任何證券買賣指示）。授權書生效日期由即時/由 _____

本人(等)亦同意，所有此等指示均須視作等同本人(等)之指示，並對本人(等)具有約束效力。

本人(等)進一步同意對獲授權人之作為或不作為負全責，並就 貴公司可能因此蒙受或承擔之損失或損害，作出全數彌償。

本人(等)明白可以向 貴公司位於上述所列明之地址發出書面通知以撤回此授權書，該等通知之生效日期為 貴公司真正收到該等通知後之 14 日起計。

本人(等)明白 貴公司若在本授權書的有效期屆滿前 14 日之前，向本人(等)發出書面通知，提醒本人(等)此授權書即將屆滿，而本人(等)沒有在此授權屆滿前反對此授權續期，本授權書應當作在不需要本人(等)的書面同意下按持續的基準已被續期。

本人(等)就本授權書的內容已獲得解釋，並且本人(等)明白及同意本授權書的內容。

戶口持有人簽署

被授權人簽署

附言：隨本授權書附上被授權人之確認身份證 / 護照副本及過去三個月內之通訊地址證明

To: Public Securities Limited

致: 大眾証券有限公司

戶口名稱

現金/保證金戶口號碼

經紀編號

Account Name _____ Cash / Margin Account No. _____ AE code _____

1. Personal Information of Authorized Person 獲授權人士資料

Name 姓名	
ID Card / Passport No. 身份證/護照號碼	
Home Address 住宅地址	
Mobile Phone 手提電話	
Telephone (Home) 住宅電話	

2. Relationship between Account Holder and Authorized Person 客戶與獲授權人士之關係

- Parent and Son / Daughter 父母與子女
 Spouse 配偶
 Relatives 親屬
 Friend 朋友
 Others, please specify 其他，請註明

3. Is the authorized person, licensed by, or registered with the SFC or HKMA.

獲授權人士是否為證監會或金管局之持牌或註冊人士

- No 否
 Yes, please provide the following information 是，請提供以下資料

Licensed / Registered Name of authorized person 持牌或註冊人士姓名	
CE. No. 中央編號	
Name of Licensed Corporation 持牌公司名稱	

Signed by Account Holder

戶口持有人簽署

Date 日期 : _____

Signed by Authorized Person

被授權人士簽署

Date 日期 : _____